

正本 -	由學校保存
副本 -	由教育局保存
第二副本 -	由家長／監護人保存

【範本】

家長承諾書

入讀 不參加 中學學位分配辦法的直接資助計劃中學
(只適用於參加中學學位分配辦法的小六學生)

致： _____ (學校名稱)

校長先生／女士：

申請學生姓名： _____
(下稱申請人) (英文) (中文)

學生編號： _____
(STRN)

本人，即下方簽署人，謹代表申請人確認接受貴校 2022/23 學年的中一學位，並同意及已經將申請人的《小六學生資料表》^註 正本呈繳校方，以供存照。

此外，本人同意貴校於 2022 年 5 月 3 日或以前將本《家長承諾書》副本送交教育局，並明白本承諾書一經遞交，申請人將 不會 透過中學學位分配辦法獲分配其他政府資助中一學位，包括自行分配學位及統一派位。

家長／監護人簽署

家長／監護人姓名 (請用正楷填寫全名)

日期

^註 在自行分配學位正取學生的通知安排下，如獲參加派位中學通知為正取學生的家長亦有為子女申請非參加派位直資中學並已獲通知錄取，可於 2022 年 4 月 8 日 (星期五) 或之前通知非參加派位直資中學放棄其中一學位的決定，並取回已簽署的《家長承諾書》及《小六學生資料表》的正本。有關文件一經取回，即表示家長放棄早前已獲錄取的非參加派位直資中學的中一學位。

Original –	For school's retention
Duplicate –	For EDB's retention
Triplicate –	For parent's / guardian's retention

【TEMPLATE】

Parent's Undertaking

**Admission to Direct Subsidy Scheme Secondary School Not Participating
in Secondary School Places Allocation (SSPA) System
(Only Applicable to Primary 6 Students Participating in the SSPA System)**

To: _____ (Name of School)

Dear Principal,

Name of Student Applicant: _____
(named the Applicant hereafter) (in English) (in Chinese)

Student Reference Number: _____
(STRN)

I, the undersigned, on behalf of the Applicant, hereby confirm acceptance of the Secondary 1 (S1) place of the 2022/23 school year offered by your school, and agree to surrender and have submitted the original of the Applicant's Primary 6 Student Record Form^{Note} for your retention.

I also give my consent for your school to forward a duplicate of this Parent's Undertaking to the Education Bureau by 3 May 2022. I understand that once this Undertaking is submitted, the Applicant will **not** be allocated any other subsidised S1 places through the SSPA System, including both the discretionary place and the central allocation.

Signature of Parent / Guardian

Name of Parent / Guardian (Full name in BLOCK letters)

Date

^{Note} Under the Arrangements for Notifying Successful Discretionary Places Applicants, if parents received notifications from participating secondary schools have also successfully applied for a school place in an NDSS secondary school for their children, they may notify the NDSS secondary school concerned of their decision on declining the offer and retrieve the signed Parent's Undertaking and the original of the Primary 6 Student Record Form **on or before 8 April 2022 (Friday)**. Once the relevant documents are retrieved, it will serve as confirmation that the parents concerned have surrendered the S1 school place previously offered by the NDSS secondary school.